
 

У К Р А Ї Н А  

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, соціального  

захисту населення та підтримки учасників АТО і членів їх сімей 
  

 

ПРОТОКОЛ № 15 

засідання постійної комісії   

 

09 серпня 2022 року                                     м. Чернівці  

 

Загальний склад постійної комісії – 11 депутатів. 

 

Присутні: Шкробанець Ігор Дмитрович, Маковійчук Ірина Омелянівна, 

Домбровський Дмитро Борисович, Єленєв Володимир Володимирович, 

Каланча Анжеліка Петрівна, Левицька Анжела Петрівна, Федорук Олександр 

Степанович, Цинтар Тетяна Петрівна. 

Відсутні: Гнатюк Михайло Георгійович, Пуздряк Андрій Васильович,    

Кобевко Ольга Петрівна. 

Запрошені:   

Телешецька Тетяна Дмитрівна – заступник керуючого справами виконавчого 

апарату Чернівецької обласної ради; 

Малишевський Ігор Олександрович – генеральний директор обласного 

комунального некомерційного підприємства  «Буковинський клінічний 

онкологічний центр»; 

Поштарюк Оксана Василівна – головний бухгалтер обласного комунального 

некомерційного підприємства  «Чернівецький обласний стоматологічний 

центр»; 

Чорний Олег Васильович - директор Департаменту охорони здоров’я 

Чернівецької обласної державної адміністрації (ОВА). 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про план роботи Чернівецької обласної ради на 2022 рік. 

Інформує: Телешецька Тетяна Дмитрівна – заступник керуючого справами 

виконавчого апарату обласної ради. 



2. Про впровадження сучасних методів променевої терапії для лікування 

онкологічних захворювань, як запоруки розвитку в наданні онкологічної 

допомоги жителям Чернівецької області в умовах бойових дій на території 

України. 

Інформує: Малишевський Ігор Олександрович – генеральний директор ОКНП 

«Буковинський клінічний онкологічний центр». 

 

3. Про розгляд звернення ОКНП «Буковинський клінічний онкологічний центр»  

(№23/852 від 24.05.2022). 

Інформує: Малишевський Ігор Олександрович – генеральний директор ОКНП 

«Буковинський клінічний онкологічний центр». 

 

4. Про розгляд звернення адміністрації ОКНП «Чернівецький обласний 

стоматологічний центр» (№23/652 від 24.03.2022). 

Іформує: Поштарюк Оксана Василівна – головний бухгалтер ОКНП 

«Чернівецький обласний стоматологічний центр». 

  

5. Про надання медичної допомоги хворим серцево-судинною патологією та 

дотримання маршрутів пацієнтів.  

Інформує: Чорний Олег Васильович - директор Департаменту охорони 

здоров’я Чернівецької обласної державної адміністрації (ОВА). 

   

6. Про розгляд звернення Міністерства молоді та спорту України щодо 

збереження закладів лікарсько-фізкультурної допомоги (№4/1345 від 

04.08.2022).  

Інформує: Шкробанець Ігор Дмитрович – голова постійної комісії. 

 

 

1. Слухали:інформацію про план роботи Чернівецької обласної ради на 2022 р.  

Виступили: Телешецька Тетяна Дмитрівна – заступник керуючого справами 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: висновок постійної комісії додається.  

Результати голосування: прийнято одноголосно.  

 

2. Слухали: інформацію про впровадження сучасних методів променевої терапії 

для лікування онкологічних захворювань, як запоруки розвитку в наданні 

онкологічної допомоги жителям Чернівецької області в умовах бойових дій на 

території України. 

Виступили: Малишевський Ігор Олександрович – генеральний директор ОКНП 

«Буковинський клінічний онкологічний центр». 



Вирішили: висновок постійної комісії додається.  

Результати голосування: прийнято одноголосно.  

 

3. Слухали: інформацію про звернення ОКНП «Буковинський клінічний 

онкологічний центр»  (№23/852 від 24.05.2022). 

Виступили: Малишевський Ігор Олександрович – генеральний директор ОКНП 

«Буковинський клінічний онкологічний центр». 

Вирішили: висновок постійної комісії додається. 

Результати голосування: прийнято одноголосно.  

 

4. Слухали: інформацію про звернення адміністрації ОКНП «Чернівецький 

обласний стоматологічний центр» (№23/652 від 24.03.2022).  

Виступили: Поштарюк Оксана Василівна – головний бухгалтер ОКНП 

«Чернівецький обласний стоматологічний центр». 

Вирішили: висновок постійної комісії додається. 

Результати голосування: прийнято одноголосно. 

 

5. Слухали: інформацію про надання медичної допомоги хворим серцево-

судинною патологією та дотримання маршрутів пацієнтів.  

Виступили: Чорний Олег Васильович - директор Департаменту охорони 

здоров’я Чернівецької обласної державної адміністрації (ОВА). 

Вирішили: висновок постійної комісії додається. 

Результати голосування: прийнято одноголосно. 

 

6. Слухали: інформацію про звернення Міністерства молоді та спорту України 

щодо збереження закладів лікарсько-фізкультурної допомоги (№4/1345           

від 04.08.2022). 

Виступили: Шкробанець Ігор Дмитрович – голова постійної комісії. 

Вирішили: висновок постійної комісії додається. 

Результати голосування: прийнято одноголосно. 

  

 

  

Голова постійної комісії                                                   Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                              Анжеліка КАЛАНЧА 

  



 

У К Р А Ї Н А 
ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 

Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

 

09 серпня 2022 р. м. Чернівці 

 

Про план роботи Чернівецької 

обласної ради на 2022 рік 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника керуючого справами 

виконавчого апарату обласної ради Тетяни ТЕЛЕШЕЦЬКОЇ про план роботи 

Чернівецької обласної ради на 2022 рік, постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

  

1. Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

2. Погодити та рекомендувати проєкт рішення «Про план роботи 

Чернівецької обласної ради на 2022 рік» до розгляду на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                   Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 
  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

09 серпня 2022 р.                                                    м. Чернівці 

 

Про впровадження в ОКНП «Буковинський 

клінічний онкологічний центр» сучасних 

методів променевої терапії для лікування 

онкологічних захворювань як запоруки 

розвитку в наданні онкологічної допомоги 

жителям Чернівецької області в умовах 

бойових дій на території України 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію генерального директора  

обласного комунального некомерційного підприємства «Буковинський 

клінічний онкологічний центр» Ігоря МАЛИШЕВСЬКОГО щодо сприяння в 

добудові приміщення для розміщення лінійного прискорювача та 

забезпечення ОКНП «БКОЦ» лінійним прискорювачем у комплекті з 

комп’ютерним томографом, постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

1.     Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

2. Рекомендувати Чернівецькій обласній державній адміністрації 

(обласній військовій адміністрації) виділити з обласного бюджету  

(перевиконання доходної частини або коштів резервного фонду) кошти у сумі    

15 (п’ятнадцять) млн. грн. обласному комунальному некомерційному 

підприємству «Буковинський клінічний онкологічний центр» на добудову 

приміщення для розміщення лінійного прискорювача. 
За результатами розгляду просимо поінформувати обласну раду в термін 

до 30.08.2022 року. 

  

 

Голова постійної комісії                                                  Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

09 серпня 2022 р.                                                    м. Чернівці 

 

Про розгляд звернення ОКНП 

«Буковинський клінічний онкологічний 

центр» щодо можливості подальшого 

використання гамма-терапевтичного 

обладнання 

 

Заслухавши інформацію генерального директора обласного 

комунального некомерційного підприємства «Буковинський клінічний 

онкологічний центр» Ігоря МАЛИШЕВСЬКОГО щодо листа №23/852 від 

24.05.2022 про сприяння у пошуку постачальників джерел іонізуючого 

випромінювання для перезарядкі гамма-терапевтичного обладнання: апарату 

«АГАТ Р1-У» та внутрішньо-порожнинного апарату «Гаммамед+» враховуючи, 

що на момент розгляду комісією питання вирішене в повному обсязі, визначити 

його таким, що втратило актуальність, постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

   Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

  

 

 

Голова постійної комісії                                              Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 
  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

 

09 серпня 2022 р.                                                    м. Чернівці 

 

Про розгляд звернення ОКНП 

«Чернівецький обласний стоматологічний 

центр» №23/652 від 24.03.2022 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію головного бухгалтера обласного 

комунального некомерційного підприємства «Чернівецький обласний 

стоматологічний центр» Оксани ПОШТАРЮК щодо клопотання перед 

Міністерством охорони здоров’я України про надання можливості 

спеціалізованим стоматологічним закладам укладати договір з Національною 

службою здоров’я України за пакетом «Забезпечення збереження кадрового 

потенціалу для надавачів медичної допомоги» враховуючи, що на момент 

розгляду комісією зазначене питання втратило актуальність визначити його 

закритим, постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

  

 
  

 

Голова постійної комісії                                                       Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 
  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

09 серпня 2022 р.                                                    м. Чернівці 

 
 

Про інформацію директора Департаменту 

охорони здоров’я Чернівецької обласної 

державної адміністрації (ОВА) Олега ЧОРНОГО 

щодо надання медичної допомоги хворим 

серцево-судинною патологією та дотримання 

маршрутів пацієнтів 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

охорони здоров’я Чернівецької обласної державної адміністрації (обласної 

військової адміністрації) Олега ЧОРНОГО, голови комісії Ігоря ШКРОБАНЦЯ, 

заступника голови комісії Ірини МАКОВІЙЧУК та члена комісії Володимира 

ЄЛЕНЄВА  щодо надання медичної допомоги хворим серцево-судинною 

патологією та дотримання маршрутів пацієнтів, постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

  
  

 

 

Голова постійної комісії                                               Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 
  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

09 серпня 2022 р.                                                    м. Чернівці 

 

Про розгляд звернення Міністерства 

молоді та спорту України щодо 

збереження закладів лікарсько-

фізкультурної допомоги 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію голови постійної комісії Ігоря 

ШКРОБАНЦЯ про звернення Міністерства молоді та спорту України щодо 

збереження закладів лікарсько-фізкультурної допомоги шляхом їх передачі         

з системи охорони здоров’я до системи фізичної культури і спорту, постійна 

комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

3. Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

2. З метою збереження потужності, кадрового потенціалу та фінансового 

забезпечення закладів лікарсько-фізкультурної допомоги рекомендувати 

Чернівецькій обласній державній адміністрації (обласній військовій 

адміністрації) розглянути питання доцільності передачі вищезазначених 

закладів з балансу Департаменту охорони здоров’я Чернівецької обласної 

державної адміністрації (ОВА) на баланс Управління молоді та спорту 

Чернівецької обласної державної адміністрації (ОВА). 

 

За результатами розгляду просимо поінформувати обласну раду в термін 

до 08.09.2022 року. 

 
  

 

Голова постійної комісії                                                       Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 


